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Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Antal Laura x     

Berta Katalin  x    

Kovalovszki Máté x     

Kun Levente Alex  x    

Majláth Máté x     

Mátics Zoltán x     

Nagy Ágnes x     

Nagy Edit x     

Perjési Péter x     

Rácz Virág x     

Somogyi József  x    

Szabó Balázs x     

Szaller Ádám x     

Szipka Károly x     

Varró Gergő x     

Vígh Miklós x     

Dátum: 2013. május 21. Oldalszám: 3 

 

Kezdés: 20:15 

Vendégünk volt a Gólyatanács 4 tagja Sinkovics Bálint, Szigeti Milán, Német Roland és 

Horicsányi Krisztina valamint a KÁTÉ előző és új főszerkesztője Szabó Klára és Peidl 

Tamás. Szabó Klára mesélt a munkásságáról. Ezután Peidl Tamás beszélt jövőbeli terveiről, 

utánpótlás nevelésről és új designjukról. 

Megérkezett Somogyi József, Berta Katalin és Kun Levente. Peidl Tamás és Szabó Klára 

elhagyták a termet. 

Vendégünk volt még a Gépész Szakkollégium vezetője Karácsony Gábor, aki bemutatta a 

szakkollégium felépítését, majd az elmúlt félévben végzett munkájukról beszélt. Továbbá 

beszélt még a Gépész Szakkollégium (később GSZK) jövőjéről illetve terveikről is. Végül 

bemutatta a jelenlegi illetve tervezett költéseiket is. 

Karácsony Gábor elhagyta a termet. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy valakinek van-e ellenvetése a KÁTÉ új vezetőjével 

kapcsolatban. 

Ellenvetés nem érkezett. 

Vígh Miklós feltette a kérdést, hogy ki az, aki támogatni tudja, hogy a KÁTÉ új vezetője 

Peidl Tamás legyen? 

A GHK 13-0-2 arányban elfogadta. 
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Vígh Miklós feltette a kérdést, hogy ki az, aki el tudja fogadni a GSZK beszámolóját? 

A GHK 15-0-0 arányban elfogadta. 

Elnöki beszámoló 

Vígh Miklós beszámolt arról, hogy ma volt Dékáni Tanácson, ahol szó volt arról, hogy több 

tanszék átalakítaná a gyakorlatok és előadások struktúráját. Ez után elmondta, hogy egy újabb 

puskázási esetet lepleztek le. PhD képzésen több probléma adódott, mivel nagyon hosszú 

ideig végzik a képzést az ide járók. A következő téma a Kari Tanács napirendjei voltak. A 

Dékáni Hivatal vezetői pályázatáról is szó volt. Kari Fórum lesz május 28-án 14:00-tól az 

R108-as teremben. Szó volt a Gépész Kar Kiváló Oktatója díjról is. A csütörtöki Kari 

Tanácson Szipka Károly és Rácz Virág nem tud részt venni, helyettük Kun Levente és Nagy 

Ágnes vesz részt az ülésen. 

EHK 

Somogyi József elmondta, hogy az Egyetemi Napok szervezői kiírása a napokban kihirdetésre 

kerül. EFOTT-ra a BME kap egy sátrat, ahova delegálni lehetne a Gépész Szakkollégiumot. A 

DIK igazgatói pályázat ki lett hirdetve. A következő igazgató augusztus 1-én kezdi meg 

munkáját. 

Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

Szaller Ádám elmondta, hogy az Oktatási Bizottság több különböző javaslatokat kapott a 

Mechatronika, Optika és Gépészeti Informatika tanszéktől, szeretne olyan tárgyakat indítani, 

amelyeken a hallgatók önálló munkában dolgoznak és ez lenne értékelve. Szó volt még a 

biomechatronika szakirányhoz kötődő tárgyakról is.  

Rendezvény Bizottság 

Kun Levente megköszönte a pénteki Gyűrűavató és Végzős Bálon nyújtott segítséget, majd 

bemutatta a költségvetést. Ezek után a rendezvény jövőbeli változásairól is szó volt. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki el tudja fogadni a Gyűrűavató és Végzős Bál 

költségvetését? 

A GHK 14-0-1 arányban elfogadta. 

PR Bizottság 

Rácz Virág elmondta, hogy a GHK öregtalálkozóra 20 fő visszajelzett, aki eljönne. 

Varró Gergő a GHK kérdőívről beszélt. Ezzel kapcsolatban ülést fog tartani a közeljövőben. 

 

http://www.mogi.bme.hu/
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Szociális Bizottság 

Nagy Edit elmondta, hogy Külső Szociális Bizottsági ülésen volt pénteken ahol a szociális 

rendszer fejlesztési ötleteiről beszélgettek. 

Kollégiumi Bizottság 

Perjési Péter elmondta, hogy csütörtökön 19:30-tól tart a kollégiumi mentorokkal közös 

Kollégiumi Bizottsági ülést.  Az őszi kollégiumi jelentkezési, ki- és beköltözési időpontjairól 

beszélt, melyek hamarosan felkerülnek a GHK információs csatornáira. A gólyákra nem ezek 

az időpontok vonatkoznak, erről a későbbiekben ad tájékoztatást. Kollégiumi Bizottsági ülést 

tartana a csütörtöki ülés után. Elmondta, hogy az őszi félévre vonatkozó kollégiumi 

létszámokat. Megköszönte Horicsányi Krisztinának a mentorok véleményezésével 

kapcsolatos kérdőív kiértékelését. 

Gazdasági Bizottság 

Berta Katalin elmondta, hogy beszélt Orbán Balázzsal, de még végleges költségvetést nem 

kapott a tavalyi Slip-ről. Az öntevékeny körök jó ütemben költik a rendelkezésükre álló 

támogatást. A kari kifizetéssel azonban még egy hónap csúszás van. 

Egyebek 

Kun Levente beszélt a mai kollégiumi fegyelmi tárgyalás eredményeiről. 

Szaller Ádám elmondta, hogy az OHV népszerűsítésére humoros képeket kell készíteni. 

Kun Levente elmondta, hogy jövő héten Rendezvény Bizottsági ülést tart. 

Szipka Károly megkérdezte, hogy az idei Gólyatábor időpontját. Kun Levente elmondta, hogy 

augusztus 28-31-ig lesz. 

 

Ülés vége: 22:00 

  ....................................   ....................................  

 Majláth Máté Lajos Vígh Miklós 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet 

 jegyzőkönyvvezető elnök 

 


